
E-mail van K. Beurskens aan Voorzitter cie Sociaal 

Zaterdag 13 januari 2018. 

 
 

 
Beste voorzitter,  

 

We hebben uit de krant vernomen dat een besluit over de scholenfusie van Haler, Hunsel, Ittervoort 
en Neeritter wordt uitgesteld. We hebben tevens gezien dat dit punt staat geagendeerd voor de 

commissie Sociaal van 22 januari met de mededeling dat een voorstel opnieuw aan de orde komt in 
het college van 16 januari.  

 
Om te voorkomen dat het agendapunt van de agenda wordt afgehaald dient onze fractie een 

agenderingsverzoek in om dit onderwerp hoe dan ook te behandelen, ongeacht de uitkomst van de 

collegevergadering van 16 januari.  
 

Nadere toelichting kunt u vinden via onderstaande link: 
https://leudal.d66.nl/2018/01/12/uitstel-locatiekeuze-fusieschool-acceptabel/ 

 

Nog een fijn weekend. 
 

Met vriendelijke groet, 
 

Kaj Beurskens 
Fractievoorzitter D66 Leudal 

 

 
E-mail van A. Thomassen aan Voorzitter cie Sociaal 

Maandag 15 januari 2018 
 

 
In navolging van de fractie D66 wil ook de fractie VVD dat het onderwerp fusie basisscholen 

geagendeerd blijft voor de a.s. vergadering van de cie -sociaal. 

 
Grt. Ad Thomassen, VVD- fractie. 

 

 

https://leudal.d66.nl/2018/01/12/uitstel-locatiekeuze-fusieschool-acceptabel/

